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Протокол No7 / 20.10.2015 
 

Днес, 20.10.2015 г. се проведе заседание на ОС на МАНТА МОДЕЛ КЛУБ при следния 

дневен ред: 

1. Приемане отчета на УС за изминалия период. (докладчик: В.Пенев) 

2. Избор на Управителен съвет, Председател на УС и Касиер. 

3. Приемане на решение за начина на организация за следващото издание на Манта Модел 

Експо. 

4. Утвърждаване размера на членския внос за 2016 г. 

 

На събранието присъстват 9 от 14те члена на клуба: 

 Тихомир Тодоров 

 Мирослав Райчев  

 Ивайло Врачански 

 Веселин Пенев  

 Борислав Асенов 

 Красен Георгиев 

 Людмил Попов 

 Стефан Попов 

 Слави Георгиев 

Председател на събранието е Веселин Пенев, а протоколчик Ивайло Врачански. 

 

Събранието се проведе според вътрешните правила за участие и гласуване чрез 

средствата за електронна комуникация. Поради естеството на гласуване по електронен път, 

броя гласували за всяка точка може да е различен. 

 

За дневният ред гласуваха 8 от членовете:  

o Тихомир Тодоров – „ЗА” 

o Стефан Попов – „ЗА” 

o Веселин Пенев – „ЗА” 

o Ивайло Врачански – „ЗА” 

o Красен Георгиев – „ЗА” 

o Борислав Асенов – „ЗА” 

o Людмил Попов – „ЗА” 

o Слави Георгиев – „ЗА” 

Дневния ред е приет с 8 гласа „ЗА” 
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По т.1 от дневния ред „Приемане отчета на УС за изминалия период” 

Председателят Веселин Пенев представи отчета за извършените дейности от Клуба за 

периода от 20.10.2014 до 20.10.2015. Към отчета имаше предложения за корекции и добавки от 

Ивайло Врачански  и Веселин Пенев. Отчета задно с допълнително предложените  корекции бе 

предложен за гласуване и приемане от членовете на Клуба. 

 

По т.1 от дневния ред гласуваха 5 от членовете: 

o Мирослав Райчев – „ЗА” 

o Ивайло Врачански – „ЗА” 

o Веселин Пенев – „ЗА” 

o Людмил Попов – „ЗА” 

o Красен Георгиев – „ЗА” 

Отчета бе приет със 5 гласа „ЗА” , нула „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” и нула „ПРОТИВ” 

 

Подготвянето на отчета с нанесените корекции се възлага на протоколчика. 

 

По т.2 от дневния ред „Избор на Управителен съвет, Председател на УС и Касиер.” 

С решение на УС от 24.09.2015г бе насрочена дискусия за издигане и обсъждане на 

кандидатури за ново ръководство. 

Предложени бяха следните кандидатури за членове на УС: 

o Людмил Попов 

o Борислав Асенов 

o Мирослав Райчев 

o Веселин Пенев 

o Тихомир Тодоров 

o Ивайло Врачански 

o Красен Георгиев 

 

Веселин Пенев си направи самоотвод, с което отпада от гласуване за член на УС. 

 

По т.2 от дневния ред за избор на членове на УС, гласуваха 7 от членовете: 

o Веселин Пенев 

o Ивайло Врачански 

o Тихомир Тодоров 

o Слави Георгиев 

o Красен Георгиев 

o Людмил Попов 

o Мирослав Райчев 
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По т.2 от дневният ред Общото събрание реши: 

Избира за членове на УС: 

o Людмил Попов – 5 гласа 

o Борислав Асенов – 4 гласа 

o Мирослав Райчев – 4 гласа 

За избор на председател на УС и касиер гласуваха 5 от членовете: 

o Веселин Пенев 

o Ивайло Врачански 

o Тихомир Тодоров 

o Стефан Попов 

o Борислав Асенов 

По т.2 от дневният ред Общото събрание реши: 

o за председател на УС е избран Людмил Попов - 5 гласа 

o за касиер Мирослав Райчев - 5 гласа. 

 

По т.3 от дневния ред „Приемане на решение за начина на организация за следващото 

издание на Манта Модел Експо” 

По т.3 от дневния ред гласуваха 7 от членовете: 

o Веселин Пенев – „ЗА” 

o Ивайло Врачански – „ЗА” 

o Тихомир Тодоров – „ЗА” 

o Слави Георгиев – „ЗА” 

o Красен Георгиев – „ЗА” 

o Людмил Попов – „ЗА” 

o Мирослав Райчев – „ЗА” 

Общото събрание реши: Да се запази сегашният формат с леко разширяване на конкурсната 

част. 

Решението за провеждане на изложба бе прието със 7 гласа „ЗА”, нула „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

и нула „ПРОТИВ” 
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По т.4 от дневния ред „Утвърждаване размера на членския внос за 2016 г.” 

 

Нямаше предложения за промяна на членският внос. За 2016г. членският внос остава в размер 

на  50лв. 

 

По т.4 от дневния ред гласуваха 7 от членовете: 

o Мирослав Райчев – „ЗА” 

o Ивайло Врачански – „ЗА” 

o Веселин Пенев – „ЗА” 

o Тихомир Тодоров – „ЗА” 

o Красен Георгиев – „ЗА” 

o Слави Георгиев – „ЗА” 

o Людмил Попов - „ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” 

Решението за размера на членският внос да е 50лв бе прието със 6 гласа „ЗА”, един 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ” и нула „ПРОТИВ” 

 

 

 

 

 

/ ............................................ /    / ............................................ / 

        Веселин Пенев       Ивайло Врачански 

Председател на събранието     протоколчик на събранието 


